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تهران یک چهارم 
پرونده های کشور را به 

خود اختصاص داده است

بانک مرکزی و سازمان 
بورس کمیته مشترک 
ایجاد کردند

خبر خبر
بیت کوین جایگزین طلا خواهد شد؟

 پیش بینی عجیب 
 یک استراتژیست برای 

قیمت بیت کوین
انتظار  مایکرواستراتژی  عامل  مدیر 
دارد که قیمت بیت کوین به ۶ میلیون 
دلار برسد و خاطرنشان کرد که این بیت 
کوین »غیرقابل توقف« است و جایگزین 

طلا خواهد شد. 
مدیر اجرایی شخصاً دارای ۱۷۷۳۲ 
بیت کوین است در حالی که شرکت او 

دارای ۱۲۲۴۷۸ بیت کوین است. 
مدیرعامل  سیلر،  مایکل 
با  اخیر  مصاحبه  در  مایکرواستراتژی 
هفته  این  که   The Information
بیت  استراتژی  مورد  در  شد،  منتشر 
 BTC کوین خود و پیش بینی قیمت 
او  که  کرد  فاش  سیلور  کرد؛  صحبت 
کوین  بیت   ۱۷۷۳۲ حداقل  شخصاً 
ذخیره   ،BTC فعلی  قیمت  با  و  دارد 
او تقریباً ۸۵۸ میلیون دلار  بیت کوین 

می ارزد.
مایکرواستراتژی  اجرایی  مدیر 
هرگز هیچ یک از بیت کوین های خود 
که  است  معتقد  و  است  نفروخته  را 
آینده  در  دلار   ۶۰۰۰۰۰ به  بیت کوین 
دلار  میلیون   ۶ به  نهایت  در  و  کوتاه 

برسد.
مایکرواستراتژی  حال  همین  در 
تقریباً  ارزش  به  کوین  ۱۲۲۴۷۸بیت 
اساس  بر  دارد؛  دلار  میلیارد   ۶
هفته  که  شرکت  این  های  ارائه 
با  ها  سکه  این  شد،  منتشر  گذشته 
دلار   ۲۹۸۶۱ خرید  قیمت  میانگین 
دلار  میلیارد   ۳.۷ شده  تمام  بهای  و 

شدند. خریداری 
به  را  خود  مایکرواستراتژی 
شرکت  دارنده  »بزرگترین  عنوان 
و  جهان  در  کوین  بیت  عام  سهامی 
اولین شرکت دولتی که بیت کوین را 
اولیه  خزانه  ذخیره  دارایی  عنوان  به 

کرد.  توصیف  است«  پذیرفته 
»به دست  شرکت  این  استراتژی 
آوردن و نگهداری بیت کوین درازمدت« 
و »خرید بیت کوین از طریق استفاده از 
و  بدهی ها  و  مازاد،  نقدی  جریان های 

معاملات سهام« است.
در ماه نوامبر، سیلر گفت که بیت 
»به  و  است  توقف«  »غیرقابل  کوین 
تریلیون   ۱۰۰ دارایی  عنوان یک طبقه 

دلاری ظاهر خواهد شد.« 
است  گفته  بارها  مدیرعامل  این 
خواهد  طلا  جایگزین  کوین  بیت  که 
شد. او در اوایل این ماه گفت: »روزی 
ذخیره  ترین  مطلوب  طلا  روزگاری 
آن  کوین جای  بیت  اکنون  بود.  ارزش 

را می گیرد.«

قیمت مرغ و گوشت و تخم مرغ چقدر می شود؟
شمارش معکوس برای حذف ارز 

۴۲۰۰ تومانی
مریم فکری: در حالی دولت تصمیم 
حذف  را  اساسی  کالاهای  ارز ۴۲۰۰  دارد 
کند که کارشناسان بارها نسبت به احتمال 
وقوع ابرتورم در اقتصاد ایران هشدار داده اند. 
در لایحه بودجه سال آینده که بیست و یکم 
از  خبری  شد،  فرستاده  مجلس  به  آذرماه 
پرداخت ارز ۴۲۰۰ هزار تومانی نیست و تنها 
در تبصره ۱۴ آن، حدود ۱۰ هزار میلیارد 
کالاهای  نرخ  اصلاح  جبران  برای  تومان 
تضمینی  خرید  و  نان  یارانه  دارو،  اساسی، 
گندم و در بخش دیگر، ۴ هزار میلیارد تومان 
برای یارانه نهاده های کشاورزی و تنظیم بازار 
کالاهای اساسی پیش بینی شده است. گفته 
می شود با حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی، یارانه 
ریالی برخی دهک ها افزایش یابد. خبرهای 
منتشر شده دلالت بر ان دارد که یارانه ها به 
۹۰ تا ۱۲۰ هزار تومان افزایش خواهد یافت.

در بودجه سال جاری دولت ۸ میلیارد دلار 
بابت ارز ۴۲۰۰ تومانی پیش بینی کرده بود 
که در نیمه سال این رقم به پایان رسیده بود. 
در حال حاضر شش قلم کالای اساسی 
خام  روغن  سویا،  ذرت،  جو،  گندم،  شامل 
و دانه های روغنی به همراه بخشی از دارو 
دریافت   ۴۲۰۰ ارز  پزشکی  تجهیزات  و 
می کند. آن گونه که حسن عباسی معروفان، 
معاونت  بازرگانی  خدمات  دفتر  سرپرست 
جهادکشاورزی  وزارت  بازرگانی  توسعه 
درباره زمان حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی گفته، 
دارو  و  گندم  واردات  از  تومانی   ۴۲۰۰ ارز 
تا آخر سال جاری حذف نمی شود و ادامه 
دارد. اما درباره کالاهای دیگر این احتمال 
وجود دارد که از ۱۰ روز تا یک ماه آینده 
اتفاقاتی صورت گیرد، اما ممکن هم است 

اتفاق خاصی نیفتد.
در این میان، در شرایطی دولت تصمیم 
قطعی برای حذف ارز ۴۰۰ تومانی نهاده های 
برخی  از سوی  دارد که هشدارهایی  دامی 
شنیده  ابرتورم  یک  بروز  از  کارشناسان  از 
می شود. فعالان حوزه دام و طیور نیز هشدار 
می دهند که در صورت حذف ارز ترجیحی، 
شاهد رشد چند برابری کالاهای این حوزه 
خواهیم بود.در این خصوص، رییس هیات 
مدیره اتحادیه مرغ تخم گذار استان تهران 
هشدار داده که دولت در حذف ارز ترجیحی 
به قدرت خرید مردم توجه داشته باشد و این 
کار باید تدریجی انجام شود.ناصر نبی پور در 
این خصوص به مهر گفت: در تابستان امسال 
وزارت جهاد کشاورزی از تشکل های تولیدی 
درخواست کرد قیمت محصولات پروتئینی 
نیمایی  ارز  با  را  تخم مرغ  و  مرغ  جمله  از 
محاسبه و اعلام کنند که ما نیز این کار را 
انجام دادیم و براین اساس، اگر ارز ترجیحی 
از روی نهاده های دامی حذف شود، قیمت 
هر شانه تخم مرغ به ۱۱۰ هزار تومان و هر 

کیلوگرم مرغ به ۸۰ هزار تومان می رسد.

وزیر امور اقتصادی و دارایی:

حقوق بازنشستگان افزایش می یابد

رئیس کل بانک مرکزی:

امسال ۴۰ میلیارد دلار تامین ارز انجام شد

وزیر امور اقتصادی و دارایی از طرح این وزارتخانه 
تعریف  طریق  از  بازنشستگان  حقوق  افزایش  برای 

محصولات بیمه ای جدید خبر داد.
با  خود  جلسه  خاتمه  در  خاندوزی  سیداحسان 
مدیران  و  اسلامی  جمهوری  مرکزی  بیمه  کل  رئیس 
عامل بزرگ ترین شرکت های بیمه ای کشور که شب 
بیان  با  شد،  برگزار  اقتصاد،  وزارت  محل  در  گذشته 
اینکه در این نشست، نکات بسیار خوبی در هفت محور 
در زمینه صنعت بیمه مطرح ومورد بررسی قرار گرفت، 
اظهار کرد: این محورها و به واقع، توقعات دولت برای 
ایجاد تحول در صنعت بیمه، متکی بر سند تحول دولت 

سیزدهم است.
وزیر اقتصاد یکی از محور های مورد نظر را حرکت 
های  شرکت  بر  مرکزی  بیمه  برخط  نظارت  سمت  به 
بیمه ای عنوان کرد که به گفته وی، متأسفانه، در حال 
حاضر خیلی با شرایط مطلوب در این خصوص فاصله 

داریم.
نظارتی  های  گزارش  متأسفانه  اینکه  بیان  با  وی 
فاصله  با  هایی  گزارش  حاضر،  حال  در  مرکزی  بیمه 
زمانی و در بعضی مواقع با دقت کم است، گفت: رئیس 
کل بیمه مرکزی پذیرفت که به سرعت در مورد برخط 

شدن نظارت های این نهاد ناظر، تدبیری بیاندیشد.
از  حمایت  خاندوزی  اقتصاد،  وزارت  اعلام  طبق 
تولید کنندگانرا از جمله دیگر محورهای نشست خود با 
مدیران شرکت های بیمه ای بزرگ بیان و تصریح کرد: 
ایران، نیازمند محصولات بیمه  با شرایط فعلی اقتصاد 
ای هستیم که شرکت های صنعتی، تولید کنندگان و 
طریق  از  را  خود  های  ریسک  بتوانند  کنندگان  صادر 
بیمه، تا حد زیادی پوشش بدهند و این در حالی است 
رخ  تاکنون  مثبتی  چندان  اتفاقات  زمینه  این  در  که 

نداده است.
وی تأکید کرد: با توجه به اینکه هم سال گذشته 
و هم امسال، نقطه کانونی خواسته رهبر معظم انقلاب 
از اقتصاد، مسئله تولید بوده است، در این جلسه بنا شد 
در زمینه محصولات بیمه ایِ کمک کارِ تولیدکنندگان 
و  اقتصادی  فشار  و  سختی  شرایط  در  که  شکلی  به 
نوسانات، به کار آنها بیاید تدابیر فوری اندیشیده شود.

مذکور  جلسه  مباحث  دیگر  محور  اقتصاد  وزیر 
را عدم اتصال بیمه های کشور به سامانه های نیروی 
کرد:  تصریح  و  ذکر  امثالهم  و  آگاهی  اداره  و  انتظامی 
و  فساد  منافذ  از  یکی  که  بپذیریم  باید  حال  هر  به 
سؤاستفاده در بخش بیمه ای کشور همین عدم اتصال 
سامانه های بیمه ای به سامانه نیروی انتظامی و پلیس 

است.

اتصال سامانه های بیمه ای به پلیس 
فوری  تدابیر  مقرر شد،  این جلسه  در  افزود:  وی 
فرماندهی محترم  با  که  مذاکراتی  با  و  اندیشیده شود 
ناجا خواهیم داشت به سرعت کار اتصال سامانه ها، که 

باید خیلی پیش از این رخ می داد، پیش برود.
بین  موجود  تعاملات  به  اشاره  با  اقتصاد  وزیر 
ابراز  انتظامی،  نیروی  و  نظارتی  دولتی،  های  دستگاه 
خواهند  مردم  که  خبرخوشی  اولین  کرد:  امیدواری 
شدن  دیجیتالی  سمت  به  حرکت  مورد  در  شنید، 
بسیاری از کروکی هایی باشد که باید از طریق سامانه 

نیروی انتظامی به دست صنعت بیمه برسد.
اجرایی  های  برنامه  و  راهکارها  بررسی  خاندوزی 
مربوط به تحقق تحولات دیجیتال را به عنوان محوری 
دیگر از موارد مطرح شده در جلسه عنوان کرد که بنابر 

عملکردی  های  گزارش  ها  شد،بیمه  مقرر  وی،  اعلام 
جدید خود را در این زمینه، در جلسات آتی ارائه دهند.
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  اقتصاد  وزیر 
دارای  امری  را  بیمه  صنعت  مالیدر  فراگیری  مسئله 
کشور  در  ما  گفت:  و  کرد  توصیف  بسیار  اهمیت 
ندارند  بیمه  به  دسترسی  که  داریم  ضعیفی  اقشار 
بیمه  و  دارند  اجتماعی  مسئولیت  حال،  عین  در  اما 
فعال  زمینه  این  در  باید  دولتی  های  بیمه  بویژه  ها، 

باشند.
وی افزود: بسیاری از گروه ها به دلیل عدم اگاهی 
بیمه  پوشش  از  مندی  بهره  بدون  گذشته،  از  کامل، 
به  اند و الان  فعالیت کرده  ای، در کسب و کار هایی 
شرایطی رسیده اند که بنظر ما باید شرکت های بیمه 

ای، محصولات جدید را برای آنها تعریف کنند.
خاندوزی تصریح کرد: یکی از همین موارد، مسئله 
افزایش حقوق بازنشستگان از طریق تعریف محصولات 
بیمه  کل  رئیس  شد  مقرر  که  است  جدید  ای  بیمه 
مرکزی در این زمینه هم پیشنهادی را به سرعت آماده 

و ارائه کند .
قرار  دیگر،  مهم  مسئله  یک  داد:  ادامه  خاندوزی 
داشتن پرتفوی صنعت بیمه در خدمت تولید است که 
در دولت های گذشته کمتر به این موضوع توجه شده 

است.
وی اظهار کرد: با توجه به تأکیدات دولت سیزدهم 
در حمایت از بخش های تولید و سرمایه گذاری و بازار 
سرمایه، در این جلسه، مقرر شد، استراتژی استفاده از 
تولید، ظرف چند  بیمه های دولتی در مسیر  پرتفوی 
هفته آینده آماده شود به نحوی که بتوانیم این صنعت 
را بیش از پیش در خدمت منافع تولید کنندکان و عامه 

مردم پیش ببریم.

رئیس کل بانک مرکزی گفت: در ۹ ماه امسال ۴۰ میلیارد دلار تامین 
ارز به روش های مختلف انجام شد در حالی که در ۱۲ ماه پارسال ۳۶.۴ 

میلیارد دلار تامین ارز داشتیم.
علی صالح آبادی در نشست هم اندیشی با اعضای اتاق بازرگانی ایران 
اظهار کرد: ایده تشکیل کمیته مشترک بین بانک مرکزی و اتاق بازرگانی 
برای حل موانع و مشکلات بسیار مهم بوده از این رو این کمیته را تشکیل 
این  در جلسات  نیز  وزارت صمت  و  از گمرک  نمایندگانی  و  داد  خواهیم 

کمیته حضور یابند.
هم  از  جدا  جزیره های  ما  معتقدم  گفت:  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
شاید  بعضاً  ببریم،  پیش  را  کشور  مسائل  هم  کنار  در  باید  بلکه  نیستیم 
نظرات متفاوتی وجود داشته باشد اما باید نگاه ها به هم نزدیک باشد لذا 

علاقه مند به تشکیل این کمیته هستیم.
بخش  نظرات  باید  شود  صادر  بخشنامه ای  است  قرار  گفت:  وی 
خصوصی را بشنویم این مساله می تواند کمک بزرگی به حل مشکلات از 

طریق بخشنامه ها کند.
صالح آبادی با اشاره به سخن یکی از اعضای اتاق مبنی بر اینکه دور 
زدن تحریم های خارجی راحت تر از مشکلات داخلی است، گفت: همانطور 
سر  پشت  می توان  را  خارجی  تحریم های  گفت:  اتاق  اعضای  از  یکی  که 
گذاشت اما مشکلات داخلی جزو موضوعات کلیدی است که جز با تعامل 

حل نمی شود. لذا خوشبین هستیم که با همکاری شما به وضعیت مناسبی 
برسیم. سال آینده بهتر از امسال خواهد شد اگرچه امسال از پارسال در 

حوزه ارزی وضعیت بهتری داریم.
وی افزود: طی ۹ ماهه سال جاری ۳۹ میلیارد و ۸۹۵ میلیون دلار 
تأمین ارز به روش های مختلف )ارز نیما، ارز ترجیحی و ارز اشخاص( انجام 
شده در حالی که در ۱۲ ماه سال گذشته تنها ۳۶ میلیارد و ۴۸۲ میلیون 

دلار تأمین ارز به روش های مختلف داشتیم.
بخشی از این موضوع به بهبود بازگشت ارز صادراتی و عرضه مناسب 
به  پتروشیمی ها عدد خوبی  گردد. خوشبختانه  بازمی  نیما  در سامانه  ارز 
سامانه نیما واریز کرده اند که نشان می دهد وضعیت صادرات شان بهبود 

یافته است
وی گفت: بازگشت ارز حاصل از صادرات چه ارز نفتی، چه فرآورده های 
نفتی و چه ارز غیر نفتی جزو اولویت های کشور بوده که حتی در صورت لغو 
تحریم ها همچنان دارای اهمیت خواهد بود اما نرخ ارز حاصل از صادرات 

باید به گونه ای باشد که صادرکننده متضرر نشود.
صالح آبادی تصریح کرد: کارگروه مشترکی بین بانک مرکزی و وزارت 
صمت تشکیل شده که تقریباً هر هفته جلسات این کارگروه برگزار خواهد 
شد؛ تسهیلاتی را در این کارگروه فراهم کردیم که چارچوب هایش در حال 

نهایی شدن است و به زودی ابلاغ خواهد شد.

نرخ ارز نیما دستوری تعیین نمی شود
اولویت های  جزو  نیز  بنیان  دانش  حوزه  به  توجه  اینکه  بیان  با  وی 
ما بوده و باید نگاه ویژه ای به آن داشته باشیم، گفت: وضعیت صادرات، 
وضعیت  نیما  سامانه  در  ارز  عرضه  و  ترجیحی  ارز  ارز صادراتی،  بازگشت 
خوبی نسبت به پارسال داشته و پیش بینی می شود سال بعد بهتر از سال 
موارد  آینده  سال  بودجه  در  گفت:  مرکزی  بانک  کل  باشد.رئیس  جاری 
خوبی از جمله کاهش تسهیلات تکلیفی نظام بانکی، تعبیه بدهی دولت به 

بانک ها و تقویت سرمایه بانک ها دیده شده است.
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۴ تا ۷ میلیون تومان اقساط وام نهضت ملی مسکن
۲۰ درصد تسهیلات بانکی به حوزه مسکن پرداخت می شود؛

استفاده  برای  نیرو  وزارت  برنامه  درباره  نیرو  وزیر 
انجام  اکتشافات خوبی  و  آبهای ژرف گفت: مطالعات  از 
محیطی  زیست  ملاحظات  رعایت  با  است  قرار  و  شده 
به اجرا برسد و این طرح اکنون در مرحله مطالعه قرار 

دارد.
علی اکبر محرابیان در حاشیه  نشست با مدیران آب 
و آبفا در جمع خبرنگاران در پاسخ به سوال ایسنا درباره 
تمام  نفت  وزارت  گفت:  زمستانی  تامین سوخت  وضعیت 
تلاش خود را کرده و اقدامات خوبی انجام شده که تا امروز 

نه خاموشی و نه محدودیتی داشته ایم..../صفحه 3

بر  هشدار  ضمن  تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
عدم آمادگی شهر تهران در برابر زمین لرزه، گفت: با وقوع 
زلزله در تهران مشخص نیست که چه اتفاقی در شهر رخ 

خواهد داد.
سخنان  در  شهر  شورای  جلسه  در  چمران  مهدی 
مسیح  عیسی  میلاد حضرت  تبریک  خود، ضمن  ابتدایی 
پیرو حضرت مسیح  را  از کسانی که خود  بسیاری  گفت: 
می دانند، در دنیا در ظلم ها و ستم گری ها شریک می شوند 
این در حالی است که باید تفکر مسیحایی در میان پیروان 

ایشان نفوذ کند..../ صفحفه 2

هشدار چمران به عدم 
آمادگی تهران در برابر زلزله

مدیریت برای ممانعت 
قوهای مهاجر ۵ تا ۱۵ میلیون تومان می فروشنداز خاموشی

متخلفان روی محیط بان ها داس کشیدند!
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وزیر نیرو اعلام کرد:

در جلسه علنی شورای شهر مطرح شد؛
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